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      Kręcko, 17 październik 2019 r. 

 

 

PROTOKÓŁ  

z zebrania wiejskiego sołectwa Kręcko 

 

W dniu 17 października 2019 roku o godzinie 1800 w remizie Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kręcku, odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Kręcko. 

Celem zebrania były: 

 konsultacje społeczne dotyczące projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Zbąszynku w sprawie Statutu Sołectwa Kręcko. 

 

Stwierdzono obecność 5 osób. Sporządzona została lista obecności osób biorących 

udział w zebraniu, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Gminę Zbąszynek reprezentowali: 

1) Jan Makarewicz     Zastępca Burmistrza 

2) Agnieszka Ratyńska     Podinspektor 

 

Jako pierwszy głos zabrał Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz, który przedstawił następujący 

porządek obrad: 

1/ rozpoczęcie zebrania  

2/ wybór prowadzącego zebrania; 

3/ wybór protokolanta; 

4/ przedstawienie i omówienie projektu uchwały Rady Miejskiej w Zbąszynku w sprawie 

uchwalenia statutu Sołectwa Kręcko; 

5/ opinie i uwagi mieszkańców; 

6/ zatwierdzenie przedstawionego projektu przez mieszkańców Sołectwa 

7/ inne sprawy bieżące dot. Sołectwa; 

8/ zakończenie zebrania 

 

ad 1. Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz powitał mieszkańców przybyłych na zebranie 

wiejskie. 

 

ad 2. Dokonano wyboru przewodniczącego zebrania, zaproponowana została kandydatura 

Zastępcy Burmistrza Jana Makarewicza – wyraził zgodę. Wybór przegłosowano jednogłośnie. 
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ad 3. Na protokolanta zebrania wskazano Panią Agnieszkę Ratyńską – wyraziła zgodę. 

Wybór przegłosowano jednogłośnie. 

 

ad 4. Pan Jan Makarewicz poinformował, że zmiana statutu sołectwa podyktowana jest 

koniecznością uaktualnienia jego zapisów do obecnie obowiązujących przepisów. Zastępca 

Burmistrza zapoznał mieszkańców z treścią projektu uchwały w sprawie Statutu Sołectwa 

Kręcko. 

 

ad 5. Nie zgłoszono uwag do treści projektu uchwały. 

 

ad 6. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Kręcko przyjęto jednogłośnie. 

 

ad 7. W ramach niniejszego punktu obrad poruszono tematy związane z organizacją życia na 

terenie sołectwa, m.in. kwestię niedziałającego oświetlenia na placu zabaw oddanym do 

użytku w roku 2018 (na placu znajdują się 2 lampy, które nigdy nie zostały podłączone), 

budowy i przebiegu ścieżki rowerowej do Kręcka i przejścia przez wiadukt na drodze z 

Kosieczyna. Mieszkańcy poruszyli też kwestie związane z wysypywaniem tłucznia na drodze Nr 

302 – kierunek do Zbąszynka, co ma wpływ na uszkodzenia pojazdów oraz zły stan drogi 

przebiegającej przez wieś za budynkiem sklepu. Dodatkowo poruszono kwestię rewitalizacji 

parku znajdującego się przy nieistniejącym pałacu. 

 

Zastępca Burmistrza podziękował mieszkańcom przybyłym na zebranie za 

zainteresowanie sprawami sołectwa.  

 

ad 8. Zakończenie zebrania nastąpiło o godzinie 1900. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz ………………………………………………… 

 

Sołtys Barbara Dzioch……………………………………………………………………………… 

 

Protokół sporządziła:  

 

Agnieszka Ratyńska 

 

Podinspektor 

 

Załączniki do protokołu: 

1) Lista obecności, osób biorących udział w zebraniu. 


